
Bestuursverslag Ondernemend Wijdemeren 2024 

Evenementen 

2024 was opnieuw een bruisend jaar waarin we mooie evenementen hebben kunnen organiseren 
voor onze leden. De nieuwjaarsbijeenkomst beter gezegd het stampottenbuffet werd dit jaar, na 
enkele jaren weer georganiseerd, als locatie was gekozen: Brasserie Lekr in Ankeveen, waar onder 
grote belangstelling een fantastisch buffet werd georganiseerd door Danny met zijn keukenbrigade.         
Het Sleutelwoord voor 2024 is verdraagzaamheid! 

De ledenvergadering was op 15 mei in de Hervormde Kerk/ Het Lichtbaken te Loosdrecht, waar Peter 
Op de Beek, vergezeld van beelden, één en ander over de historie en de huidige bestemming van 
cultureel centrum Het Lichtbaken vertelt. Verder zijn een aantal huishoudelijke zaken afgehandeld 
waaronder de jaarrekening 2024. 
Onze traditionele haringparty was dit jaar op 27 juni bij Jachthaven Kortenhoef. Een opnieuw mooi 
event met prachtig weer! De foto’s en video op onze website geven een mooi beeld weer van deze 
activiteit. 

Voor de najaar ledenvergadering (21 november) waren wij te gast bij SV Loosdrecht, waarin niet 
alleen de noodzakelijke huishoudelijke onderwerpen aan de orde kwamen maar ook een speciale 
gast acte de préséance gaf en daarbij verschillende leden in het zonnetje zette.                                           
Zowel de voorzitter als de penningmeester van SV Loosdrecht namen ons mee in het ontstaan van 
deze vereniging, wat zoal bereikt is en welke wensen nog graag vervuld willen worden. 

Ledenmutaties 

In 2024 startten we met 281 leden, na verwerking van alle nieuwe leden eindigden wij het jaar met 
onze inzet om te komen tot  300 leden. Geweldig! We zijn opnieuw de uitdaging aangegaan om deze 
voor 2025 te behouden want altijd zijn er weer leden die per einde kalenderjaar bedanken. Om dit te 
bereiken willen voor 2025 een ledenwerving opzetten. 

Op de ALV in november heeft de ledenvergadering ingestemd met een contributie verhoging. Voor 
2025 is dit vastgesteld op € 190,-. Voor de inning van de contributie, gaan we gebruik maken een 
incassoprogramma. Dit laatste zou het bestuur enorm veel tijd en energie besparen. 

Communicatie en bestuurlijk overleg 

Het bestuur heeft met een goede communicatie via nieuwsbrieven de leden op de hoogte gehouden 
van alle ontwikkelingen en daaruit blijkt dat het bestuur ook niet stil heeft gezeten. Wat te denken 
van de steeds terug kerende editie van “Geeft me de vijf” (met dank aan Jan Lagrouw en 
bereidwillige collega’s). Deze worden door de leden zeer gewaardeerd. 

We blijven in gesprek met  de Gemeente d.m.v. periodiek Breed overleg, samen met Koninklijk 
Horeca Nederland , VNO-NCW en de recreatie sector waarin alle relevante onderwerpen voor nu en 
in de toekomst passeren. Daarnaast heeft OW ook zitting in het Adviesorgaan recreatie en toerisme 
gemeente Wijdemeren waarin het afgelopen jaar is gestart om de prioriteiten in het gebied helder te 
krijgen. Ook schroomt OW niet om het contact te zoeken met de Gemeenteraad wanneer zaken niet 
lopen zoals deze naar onze mening en in het belang van onze leden behoren te lopen. Hierbij valt 
onder andere te denken aan verkeersbesluiten op de Middenweg in Nederhorst den Berg, na 
intensief overleg met de verschillende partijen zijn deze besluiten grotendeels teruggedraaid. Ook is 
er goed contact met de aangetreden waarnemend burgemeester Mark Verheijen, op onze 



ledenvergadering in november heeft hij zijn ambities gepresenteerd voor de komende tijd en om te 
komen tot en goede fusie in 2027. 

Ook de voorgenomen samenwerking/fusie van Wijdemeren met een andere Gemeente in de regio 
heeft veel van onze aandacht gekregen, We hebben als ondernemers onze wensen nadrukkelijk 
neergelegd bij het Gemeentebestuur. De positie van Ondernemersmanager is eind 2024 tot 
tevredenheid weer ingevuld met de komst van Jan-Willem Knigge. 

Onze voornemens  om te komen met een vernieuwde en zeer toegankelijke website van onze 
vereniging, zijn nagenoeg afgerond en verkeren in testfase, in de loop van 2025 zal deze website 
online komen. Het voordeel hiervan is o.a. dat leden zelf informatie over hun bedrijf op de website 
kunnen aanvullen.  

Loosdrechts Plassengebied 

Ook In 2024 heeft onze commissie LPG (Loosdrechts plassengebied)  veel gedaan om Wijdemeren en 
omgeving nog beter op de kaart te krijgen voor de recreatiesector. Het komende jaar zal dit 
doorlopen, met het actueel houden van de website, posts op social media en het plaatsen van 
borden aan de toegangswegen van onze kernen. Deelnemers welke lid zijn van OW betalen geen 
extra bijdrage meer om deze zaken verder uit te voeren, dit wordt vanuit de begroting bekostigd.  

Bestuur 

In het afgelopen jaar (op de ledenvergadering van 21 november) is onze penningmeester Jos Kea, 
tussentijds afgetreden dit in verband met zijn benoeming tot wethouder (o.a. EZ) van Wijdemeren, 
ter voorkoming van belangenverstrengeling moest deze keuze gemaakt worden. 

Gelukkig konden we de vacature in vullen met de toetreding van Marco Brinkman als bestuurslid en 
penningmeester. Marco is geen onbekende binnen de vereniging, hij heeft al eerder zitting gehad in 
het bestuur van OCW (de voorloper van OW). De bestuursleden Janneke Siewertsen en Johan Zijtveld 
zijn herkozen voor een nieuwe termijn. 

Ondernemend Wijdemeren is er in 2024 opnieuw in geslaagd, om als leden en bestuur, er een actief 
jaar van te maken. Het bestuur is iedereen die hierin een belangeloze bijdrage heeft geleverd zeer 
erkentelijk, het is opvallend dat ondernemers naast hun dagelijks werk, nog zoveel tijd kunnen en 
willen vrijmaken voor Ondernemend Wijdemeren. Wij gaan de uitdaging aan, ook het jaar 2025 tot 
een succesvol ondernemersjaar te maken en verder te groeien naar een professionele organisatie 
van meer dan 300 leden, daarmee is OW de grootste ondernemersvereniging in de regio! 


